

ECAS/JSIS ONLINE LOGIN IN LUXEMBOURG AND ISPRA

You know you can obtain your ECAS/JSIS access in Brussels (the famous 10 steps) in Brussels at office 00/03, 27, rue de la Science, WITHOUT making prior arrangement, during office hours.

As from now on, this is also possible in Luxembourg and Ispra, AFTER MAKING APPOINTMENT with the colleague from the PMO, responsible. Hereafter are their details :

- Luxembourg : Florent Charton through his email address : florent.charton@ec.europa.eu (tél +352 4301-31428– office address : DRB B1 / 070)

- Ispra : Paolo Bardelli through his email address : paolo.bardelli@ec.europa.eu (tél +39 033278-9026- office address IPR 73 00/017)

IMPORTANT

You have to bring your mobile and remember het password of your private email address in order to succeed het whole operation (10 steps) which should take approximatively 20 minutes, if all goes well.

ACCES ECAS/RCAM A LUXEMBOURG ET ISPRA

Vous savez qu'il est possible depuis plusieurs mois d'obtenir son accès complet à ECAS et RCAM en ligne, les fameuses 10 étapes, à Bruxelles au bureau 00/03 du 27 rue de la Science, sans rendez-vous durant les heures de bureau.

Dorénavant, cette option sera possible également à Luxembourg et Ispra, mais APRES AVOIR PRIS RENDEZ-VOUS avec le collègue du site, dont voici les coordonnées :

- Luxembourg : Florent Charton via l'email florent.charton@ec.europa.eu (tél +352 4301-31428– adresse administrative : DRB B1 / 070)

- Ispra : Paolo Bardelli via l'email paolo.bardelli@ec.europa.eu (tél +39 033278-9026- adresse administrative IPR 73 00/017)

IMPORTANT

Il est indispensable d'apporter son téléphone mobile et de bien connaître le mot de passe de son adresse email personnelle pour effectuer les 10 étapes avec le collègue du PMO. L'opération dure une bonne vingtaine de minutes.